

Title (en)  
Metallic drawer.

Title (de)  
Metallschublade.

Title (fr)  
Tiroir métallique.

Publication  
**EP 0388655 A2 19900926 (DE)**

Application  
**EP 90103491 A 19900223**

Priority  
DE 8903587 U 19890322

Abstract (en)  
The metallic drawer has a case (10) made of an integral metal sheet blank, whose upright walls (17, 18, 19) form rounded fillets (20) with the bottom wall (16). Different panels (26, 27) can be attached optionally to the case (10). The attachment is effected in that these panels have side pieces (31) which extend towards the rear, overlap the side walls (17) of the case (10) and can be attached to pockets (32) on these side walls. <IMAGE>

Abstract (de)  
Die Metallschublade weist einen Kasten (10) aus einem einstückigen Blechzuschnitt auf, dessen aufragende Wände (17,18,19) mit der Bodenwand (16) abgerundete Kehlen (20) bilden. An dem Kasten (10) können wahlweise verschiedene Blenden (26,27) befestigt werden. Die Befestigung erfolgt dadurch, daß diese Blenden nach hinten ragende Wangen (31) aufweisen, die die Seitenwände (17) des Kastens (10) überlappen und an Taschen (32) dieser Seitenwände befestigt werden können. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A47B 88/00**

IPC 8 full level  
**A47B 88/00** (2006.01); **A47B 88/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47B 88/95** (2016.12); **A47B 2210/0027** (2013.01); **A47B 2210/0037** (2013.01); **A47B 2210/0043** (2013.01); **A47B 2210/0059** (2013.01)

Cited by  
CN103167813A; WO9324037A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE LI NL

DOCDB simple family (publication)  
**DE 8903587 U1 19890503**; EP 0388655 A2 19900926; EP 0388655 A3 19920708

DOCDB simple family (application)  
**DE 8903587 U 19890322**; EP 90103491 A 19900223